
SPRAWOZDANIE NR 3 

WÓJTA GMINY MIEDŹNO 

z dnia 27 lutego 2015 r. 

z działalności w okresie pomiędzy sesjami 

 

I. PODSTAWA PRAWNA. 

 

§ 38. ust. 2 i § 39 uchwały Nr 135/XIX/2012 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 marca 2012 r. w sprawie 

Statutu Gminy Miedźno (Dz. Urz. Woj. śl. z 2012 poz. 2121 z późn. zm.) 

 

II. OKRES SPRAWOZDAWCZY. 

 

27 stycznia 2015 r. do 27 lutego 2015 r. 

 

III. REALIZACJA UCHWAŁ RADY GMINY. 

 

 W trakcie obrad IV sesji Rady Gminy Miedźno w dniu 27 stycznia 2015 roku podjęto 

dziewięć  uchwał. sześć z nich zostało powierzone do realizacji Wójtowi. Były to: 

 

1) Uchwała Nr 13/IV/2015 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie budżetu gminy 

na 2015 rok 

2) Uchwała Nr 14/IV/2015 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy Miedźno na lata 2015-2021  

3) Uchwała Nr 15/IV/2015 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki 

4) Uchwała Nr 16/IV/2015 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej powiatowi kłobuckiemu przez gminę Miedźno 

5) Uchwała Nr 17/IV/2015 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii  

i przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie na 2015 r. 

6) Uchwała Nr 18/IV/2015 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie Przyjęcia 

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miedźno. 

 

 Przystąpiono do realizacji wszystkich uchwał. Cztery pierwsze są uchwałami, których 

realizacja nastąpiła praktycznie automatycznie. Uchwała w sprawie przyjęcia gminnego programu 
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profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii  

i przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie będzie realizowana w przeciągu całego roku 2015, a uchwała 

w sprawie Przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miedźno jest przewidziana  

do realizacji w kilku najbliższych latach. O postępach w ich wdrażaniu będę informował Państwa  

na bieżąco. Uchwała budżetowa została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Śląskiego pod pozycją 814. Uchwała o udzieleniu pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego 

została zrealizowana w całości. Kwota 600 złotych została przelana na konto Starostwa.  

 

IV. REALIZACJA ZADAŃ GMINY. 

 

 1. Podpisaniem umowy zakończyła się ostatnia trzecia procedura przetargowa na odbiór 

odpadów. I tym razem najkorzystniejszą ofertę złożyła firma związana z panem Waldemarem 

Strachem. Zaoferowana cena to , 6,34 zł netto, czyli 6,85 zł brutto. Pragnę zauważyć, że cena ta jest 

wyższa niż zbierana przez nas opłata za zagospodarowanie odpadów, która wynosi 6,40 zł brutto  

od osoby w sytuacji segregowania odpadów. Oznacza to, że sam koszt odbioru odpadów przekracza 

kwotę planowaną do poboru w ramach systemu gospodarki odpadami i różnica pomiędzy kosztami  

a przychodami jest pokrywana z budżetu gminy. Na jednej z najbliższych sesji musimy wspólnie 

rozwiązać ten problem. 

 

 2. Drugi przetarg który ogłosiła Gmina w okresie sprawozdawczym dotyczył budowy 

kanalizacji w Ostrowach nad Okszą w ulicach Sportowej i Sosnowej. Wartość kosztorysowa  

tej inwestycji wynosi 1.900.000,00 ZL, po przetargu cena spadła do ok. 1.197.000,00 zł. Niestety, nie 

mam dobrej wiadomości w tej sprawie. Z przyczyn formalnych został odrzucony nasz wniosek  

o dofinansowanie tej inwestycji w kwocie ok 700.000,00 zł. Przyczyną jest to, że wniosek o pomoc 

nie został przedłożony przez Gminę w sekretariacie Wydziału Terenów Wiejskich Urzędu 

Marszałkowskiego, jak wskazano w ogłoszeniu, tylko wysłany pocztą. Jak Państwo pamiętacie był  

to warunek realizacji tej inwestycji w tym zakresie i tym terminie. Konsekwencje służbowe wobec 

winnych tego zaniedbania zostaną w najbliższym czasie wyciągnięte. Brak dofinansowania skutkuje 

tym, że byłem zmuszony unieważnić przetarg. W tym momencie analizuję, czy nie bardziej 

sensownym jest podjęcie na nowo inwestycji, teraz już w wersji szerszej obejmującej ulice Tartakowa 

i Akacjową. Do najbliższej sesji powinniśmy zakończyć analizę finansową. W przypadku dodania 

tych dwóch ulic wartość kosztorysowa wzrasta o milion. Pytanie, które sobie w urzędzie stawiamy 

dziś to czy uda się taką inwestycję zrealizować przy udziale środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. W tej sprawie jest wiele niedomówień  

i niejasności. Nie wiem, czy był w ogóle zamysł jej realizacji. Nie chodzi mi tylko o to, że popełniono 

szkolny błąd i dlatego odmówiono nam dotacji. Każdy może się pomylić. Nie usprawiedliwiam tego, 

tylko zaznaczam, że mógł się taki przypadek trafić. Ale jeżeli do tego przypadku dodamy pozostałe 
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elementy: brak wystarczających środków zabezpieczonych w budżecie, czy opóźnienie  

w przygotowaniu dokumentacji przetargowej, to uważam że uzasadnionym jest założenie braku woli 

realizacji tego zadania faktycznie. Poskąpiono 175 złotych na delegację do Katowic, przez  

co zaprzepaszczono szansę na dotację. Jest to szczególnie tragiczne, gdy zestawimy to z faktem,  

że jednocześnie wydano ponad 4700 zł i zobowiązano się do płacenia rocznego abonamentu w kwocie 

ok 2000 zł, aby w kampanii wyborczej pochwalić „nagrodą” za umiejętne pozyskiwanie środków 

unijnych. Pozostawiam to Państwa ocenie.  

 

V. SPRAWY WEWNĘTRZNE URZĘDU. 

 

 1. W okresie sprawozdawczym odbyło się 11 zebrań wiejskich. Pierwsze 10 dotyczyło  

wyborów sołtysów i rad sołeckich. W ich wyniku kolegium sołtysów gminy Miedźno ukształtowało 

się w następujący sposób: 

Lp. Sołectwo Sołtys 

1. Ostrowy Adam Leśnikowski 

2. Mokra Henryk Lizurej 

3. Kołaczkowice Duże Zbigniew Seliga 

4. Wapiennik Elżbieta Makles 

5. Dębiniec Anna Chudaszek 

6. Izbiska Krystyna Pluta 

7. Kołaczkowice Małe Dorota Krauze 

8. Władysławów Krzysztof Widera 

9. Miedźno Izabela Pietrzak 

10. Borowa Konstanty Szczypiór 

 

Jak widać nowych sołtysów mamy 4. 5 mężczyzn i 5 kobiet. 

 Jedenaste Zebranie odbyło się 26.02.2015 roku w Mokrej. Było związane z przekazaniem 

wodociągu w mokrej pod zarząd Związku Komunalnego. Będzie to miało miejsce 1 kwietnia 2015 r. 

Mieszkańcy na zebraniu wyrazili brak zgody i generalny sprzeciw wobec tego zamierzenia gminy. 

Rozumiem ich oburzenie związane z wynikającą z tego faktu podwyżką. Ale do przekazania 

wodociągu zobowiązuje nas art 64 ust 3 ustawy o samorządzie gminnym i innej drogi nie ma. Termin 

przekazania związany jest z wejście w życie nowej taryfy za dostawę wody. Pragnę zwrócić Państwa 

uwagę, że rozmowy ze Związkiem o przekazaniu wodociągu, rozpoczęły się w kwietniu 2013.  

A sam wodociąg od momentu ogłoszenia Statutu Związku powinien być zarządzany przez Wodociągi 

Częstochowskie. 24 lata gmina czyniła to nielegalnie.  

 

 2. 18. lutego rozstrzygnięty został konkurs na wolne stanowisko urzędnicze - sekretarza 

gminy. Na konkurs wpłynęły 3 oferty. 2 z nich nie spełniły wymagań formalnych wynikających z art. 

5 ust. 2. ustawy o pracownikach samorządowych. Chodzi o poświadczony okres 4 letniego 
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zatrudnienia w urzędach samorządowych i 2 letni staż na kierowniczym stanowisku urzędniczym albo 

w administracji samorządowej albo w jednostkach zaliczanych do sektora finansów publicznych. 

Jedynym kandydatem, który te wymogi spełniał była pani Agnieszka Związek. Komisja rekrutacyjna 

jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie tę kandydaturę. Po powrocie z chorobowego, o ile pani 

Związek się nie rozmyśli i zaakceptuje warunki finansowe, podpiszę umowę o pracę na czas 

zastępstwa. 

 

VI. REPREZENTOWANIE GMINY NA ZEWNĄTRZ. 

 

 1. 26.02.2015 r. w Kłobucku uczestniczyłem w otwarciu budynku Komendy Powiatowej 

Policji w Kłobucku po generalnym remoncie. 

 2. Od ostatniego posiedzenia sesji uczestniczyłem także w Zebraniach sprawozdawczych OSP 

Mokra, Borowa i Władysławów. 

 

Chciałbym z tego miejsca serdecznie pogratulować panu radnemu Dariuszowi Modlińskiemu wyboru 

na funkcję prezesa OSP Borowa 

 

 Na tym zakończę składanie Wysokiej Radzie sprawozdania z działalności pomiędzy sesjami. 

W przypadku pytań postaram się udzielić dodatkowych odpowiedzi. 

 

 

Piotr Derejczyk 

Wójt Gminy Miedźno 


